

二零一八年十二月

DECEMBER 2018

12
2018

永旺環境財團

香港太陽能光伏發電系統捐贈儀式

01/12

AEON Environmental Foundation –
Solar Power System Donation in Hong Kong Ceremony



王賢誌主席（左八）致送紀念品予永旺環境財團事務局長山本百合子女士（左七），感謝該財團捐贈太陽能光伏發電系統予東華三院邱子田紀念中學及東華三院呂潤財紀念中學。

Mr. Vinci WONG (left 8), the Chairman, presented a souvenir to Ms. YAMAMOTO Yuriko (left 7), Secretary General, AEON Environmental Foundation, in recognition of their donation of solar power systems to TWGHs Yau Tze Tin Memorial College and TWGHs Lui Yun Choy Memorial College.

2018香港義工嘉許典禮

2018 Hong Kong Volunteer Award
Presentation Ceremony

02/12



王賢誌主席（左四）代表本院接受由勞工及福利局副局長徐英偉太平紳士（中）頒發的「2017年最高服務時數獎」（公眾團體）季軍。

Mr. Vinci WONG (left 4), the Chairman, received on behalf of TWGHs the 2nd Runner-up of the “Highest Number of Service Hour Award 2017” (Public Organisations) from Mr. TSUI Ying Wai, Caspar, JP (centre), Under Secretary for Labour and Welfare.

東華三院小學聯校「有品足球大使」 成果分享日暨足球同樂日

TWGHs Joint Primary Schools
Soccer Ambassador
Achievement Celebration
cum Soccer Fun Day

02/12



東華學院聖誕聯歡會

Tung Wah College Christmas Party



04/12

東華三院黃士心小學30周年校慶典禮

05/12

The 30th Anniversary Celebration Ceremony of TWGHs Wong See Sum Primary School

主席兼名譽校監王賢誌先生（右一）聯同學務委員會主任委員譚鎮國副主席（左一）致送紀念品予民政事務總署葵青民政事務專員鄭健太平紳士（左二）。

Mr. Vinci WONG (right 1), the Chairman cum Honorary Supervisor, and Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf (left 1), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a souvenir to Mr. CHENG Kin, Kenneth, JP (left 2), District Officer (Kwai Tsing), Home Affairs Department.



東華三院鄺錫坤伉儷中學20周年校慶典禮

05/12

The 20th Anniversary Celebration Ceremony of TWGHs Mr. & Mrs. Kwong Sik Kwan College



主席兼名譽校監王賢誌先生致送紀念品予教育局首席教育主任（新界）陳展桓女士。

Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Honorary Supervisor, presented a souvenir to Ms. CHAN Chin Woon, Cynthia, Principal Education Officer (New Territories) of Education Bureau.



與薈色園董事會會面

Meeting with Sik Sik Yuen Board of Directors



04/12

● 王賢誌主席（左八）聯同董事局成員與薈色園董事局成員進行交流。

Mr. Vinci WONG (left 8), the Chairman, together with Board Members, exchanged views with members of Sik Sik Yuen Board of Directors.

東華三院水月宮重修開幕典禮

Re-opening Ceremony for TWGHs Shui Yuet Kung

05/12



● 王賢誌主席及時任華人廟宇委員會文化及宣傳小組主席葉長清道長一同主持山東街水月宮的重修開幕典禮。

Mr. Vinci WONG, the Chairman and Mr. YIP Cheung Ching, the then Chairman of Culture and Promotion Working Group of Chinese Temples Committee, officiated at the Re-Opening Ceremony of Shui Yuet Kung, Shan Tung Street.



08/12

歡樂滿東華2018

Tung Wah Charity Gala 2018



歡樂滿東華2018慈善晚會

Tung Wah Charity Gala 2018 TV Show



王賢誌主席（左九）聯同民政事務局長劉江華太平紳士（左十）及董事局成員，一同主持晚會的揭幕儀式。

Mr. Vinci WONG (left 9), the Chairman, the Hon. LAU Kong Wah, JP (left 10), Secretary for Home Affairs and Board Members officiated at the Opening Ceremony of the TV Show.







活動開展儀式暨聯歡晚宴

Kick-off Ceremony cum Dinner Reception

08/11



記者招待會

Press Conference

28/11



歡樂滿東華頒獎晚會

Tung Wah Charity Gala Prize Presentation Dinner Party

10/01



各屋邨、屋苑、小巴及的士團體和中醫團體等落力籌辦多項籌款活動，以支持本年度的「歡樂滿東華」。

Public and private housing estates, minibus and taxi associations, as well as Chinese Medicine groups helped organise a series of fund-raising activities in support of Tung Wah Charity Gala this year.



東華三院「普天同慶天秀墟」

14/12

Joy to TWGHs Tin Sau Bazaar



王賢誌主席(左七)聯同民政事務總署署長謝小華太平紳士(左八)、元朗區議會主席沈豪傑議員太平紳士(右七)、及董事局成員主持亮燈儀式。

Mr. Vinci WONG (left 7), the Chairman, Ms. TSE Siu Wa, Janice, JP (left 8), Director of Home Affairs, Mr. SHUM Ho Kit, JP (right 7), Chairman of Yuen Long District Council and Board Members officiated at the Lighting Ceremony.



醫院聖誕聯歡會

Hospital Christmas Parties

06/12



● 廣華醫院聖誕聯歡會 Kwong Wah Hospital Christmas Party

12/12



● 東華三院馮堯敬醫院聖誕聯歡會暨員工獎勵計劃頒獎典禮
TWGHs Fung Yiu King Hospital Christmas Party cum Staff Award Presentation Ceremony

13/12



● 東華三院黃大仙醫院聖誕聯歡會
TWGHs Wong Tai Sin Hospital Christmas Party

17/12



● 東華東院聖誕聯歡會
Tung Wah Eastern Hospital Christmas Party

醫院聖誕聯歡會

Hospital Christmas Parties

18/12



- 東華醫院聖誕聯歡會暨員工獎頒獎典禮
頒獎典禮
Tung Wah Hospital
Christmas Party cum Staff
Awards Presentation
Ceremony



行政總部聖誕聯歡會2018

Christmas Party for Staff of the Administration Headquarters 2018

19/12



王賢誌主席及董事局成員參與行政總部的聖誕聯歡會，並大玩遊戲及舉行抽獎，與員工一同迎接聖誕節。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, and Board Members shared joyous moments with staff members at the Administration Headquarters' Christmas Party, celebrating the festival together with funny games and lucky draws.

冬至聖誕傳愛心

Full of Love in Winter

王賢誌主席與「愛·回家之開心速遞」節目監製林建祥先生及一眾演員到邱木城長者鄰舍中心探訪長者，大派禮物。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, and Mr. LAM Kin Cheung, programme producer of "Come Home Love: Lo and Behold", together with a group of actors and actresses visited Stephen Yow Mok Shing Neighbourhood Elderly Centre and delivered gifts to the elders.

19/12



2018-19年度廟宇文化節之成年禮

Temple Culture Festival (2018-2019) – Coming of Age Ceremony

19/12



王賢誌主席與中聯辦協調部部長沈沖先生、民政事務局局长劉江華太平紳士及時任華人廟宇委員會文化及宣傳小組主席葉長清道長，一起支持全港首個「過儀門」成年禮。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, together with Mr. SHEN Chong, Director-General of the Coordination Department of Liaison Office, HKSAR, the Hon. LAU Kong Wah, JP, Secretary for Home Affairs, and Mr. IP Cheung Ching, the then Chairman of Culture and Promotion Working Group of Chinese Temples Committee, attended the first-ever "Crossing Yi Gate" Coming of Age Ceremony in Hong Kong.



東華三院寰宇殯儀館 裝修工程動工儀式

★ 20/12

Works Commencement Ceremony of TWGHs Global Funeral Parlour

本院成功投得政府紅磡市立殯儀館的營運權，由2018年11月起生效，為期5年。董事局經議決後，正式把殯儀館命名為「東華三院寰宇殯儀館」。王賢誌主席與董事局成員於儀式上一同奉香，祈求工程順利。

The Group has been granted a 5-year operation right of Hung Hom Public Funeral Parlour, effective from November 2018. The Parlour has been renamed "TWGHs Global Funeral Parlour" with the approval of the Board of Directors. Mr. Vinci WONG, the Chairman, led Board Members, in making traditional offerings and praying for smooth renovation at the Ceremony.

